
Tekst speech inspraak 6 januari gemeente Uithoorn 
 

Meneer de Voorzitter, Geacht College, leden van de Gemeenteraad en overige belangstellenden. 
 
Allereerst de beste wensen voor dit nieuwe jaar en veel wijsheid toegewenst in het nemen van de 
toekomstige besluiten in het belang van onze Gemeente Uithoorn. 
 
Ik wil beginnen met mijn dank uit de spreken voor de uitnodiging voor deze vergadering, die mede 
op verzoek van Gemeentebelangen wordt gehouden. 
 
Ik ben er blij mee en met mij waarschijnlijk de meeste andere aanwezigen dat dit debat zo kort na de 
extreme gebeurtenissen op oudejaarsavond kan plaatsvinden. 
Wat er op deze avond in Uithoorn is gebeurd tart elke beschrijving van het normale en dan heb ik het 
over enorme geluidsoverlast, eigenlijk al de gehele week voorafgaand aan oudejaarsavond, die op de 
betreffende avond tot een climax kwam en uitmondde in confrontaties tussen politie en 
relschoppers, maar ook heb ik het over moedwillig vandalisme, gericht op gebouwen, zoals ’t 
Buurtnest, auto’s en bushokjes en wie gaat dat uiteindelijk betalen? 
Zelfs tot en met zaterdagavond 4 januari werd er nog knalvuurwerk afgestoken met als hoogtepunt 
een knal op 2 januari, die het geluid had van een plofkraak. 
De burgemeester heeft het in een brief aan de Raad terecht over diverse incidenten in Uithoorn, 
waaronder geweld tegen hulpverleners, brandstichting bij ’t Buurtnest en van auto’s en vernieling 
van bushokjes, maar wat ik mis is de empathie voor de Uithoornse burger in het algemeen, die 
hiervan noodgedwongen onderdeel en getuige was. 
Het was in één woord verschrikkelijk, dus dit nooit meer. 
Alle lof voor de hulpverleners, zoals politie en brandweer, die aantoonbaar hun best hebben gedaan, 
maar tegen dit geweld niet opgewassen waren. 
 
Geen pappen en nathouden meer, geen politiek correcte discussies en vooral geen uitspraak “dat het 
onacceptabel is”, maar gewoon een vuurwerkverbod en wel zo spoedig mogelijk en wat mij betreft 
een uitbreiding van het politiecorps, want hoe tegenstrijdig kan het zijn dat vrijwel gelijktijdig bekend 
werd dat een aantal politieburo’s vanwege capaciteitsgebrek korter open gaan. 
 
De heer Remkes heeft zich gisteren in Buitenhof al onomwonden uitgelaten over de 
vuurwerkoverlast. 
Terecht heeft hij gezegd dat het niet alleen bij een vuurwerkverbod moet blijven, maar dat ook de 
achterliggende oorzaken bij de relschoppers moeten worden aangepakt en daar ligt volgens mij een 
schone taak voor het lokale bestuur. 
 
Het is genoeg! Maak er een eind aan! 
Niet de straat is de baas, maar de uit ons belastinggeld betaalde overheid. 
Dank u voor uw aandacht. 
 
 
 
 

 


